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Radna

Rady Miejskiej w Słupsku

Pan

Robert Biedroń

Prezydent Miasta Słupska

Uzupełnienie zapytania międzysesyjnego

W związku z tym,  iż  minął  miesiąc od Pana ostatniej  odpowiedzi  na moje

zapytania  międzysesyjne  dotyczące  przystąpienia  przez  Miasto  Słupsk  do

rządowego  programu  „Mieszkanie  Plus”,  a  także  do  dziś  nie  otrzymałam  żadnej

informacji, która by potwierdzała pańskie zapewnienia o kontynuacji ubiegania się o

włączenie naszego miasta do wspomnianego programu, proszę o:

1.  Udostępnienie  kompletnej  korespondencji  z  przedstawicielem  BGK

Nieruchomości S.A. od dnia 12 sierpnia 2017 roku.

2.  Zaproponowany  i  przekazany  przez  Pana  do  oceny  inwestycyjno-

ekonomicznej wykaz nieruchomości gruntowych, które można by przeznaczyć

pod budowę tanich mieszkań na wynajem, począwszy od dnia 12 sierpnia 2017

roku.
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